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Protokół  Nr XXXV/2017 

 

z  obrad XXXV Sesji  Rady Gminy Iława odbytej w dniu 28 kwietnia 2017 roku 

w sali  konferencyjnej Urzędu Gminy  w Iławie. 

 

 

Stan Rady Gminy Iława                -    15  radnych  

Obecnych na Sesji Rady Gminy   -    12  radnych  

Nieobecni: Pani Bogumiła Kowalska, Pan Aleksander Konecki; Pan Andrzej Kozicki. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Iława Pan Roman Piotrkowski o godz. 10
00

 otworzył 

posiedzenie Rady Gminy Iława, przywitał radnych, sołtysów, zaproszonych gości, wszystkich 

obecnych i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 

wobec ustawowego składu wynoszącego 15 osób stanowi quorum przy którym może 

obradować Rada Gminy Iława i podejmować prawomocne uchwały. 

Materiały na dzisiejszą Sesję zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Rady. 

 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek dzisiejszej Sesji.    

Proponowany porządek obrad:    

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Iława. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres od ostatniej Sesji Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.  

5. Informacje:  

 Ośrodka Zdrowia Rodzina o funkcjonowaniu służby zdrowia na terenie Gminy Iława, 

 Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie oceny zasobów 

pomocy społecznej. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Iława z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi w roku 2016. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/243/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na lata 

2017-2025, 

2) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/244/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2017, 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/274/2017 Rady Gminy Iława z dnia 24 lutego 

2017 r. w sprawie opłat za usunięcie drzew i krzewów, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Rudzienice, gminie Iława, 

5) w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego, w tym 

w szczególności wobec zapowiedzi wprowadzenia dwukadencyjności organów 

wykonawczych gmin, liczonej wstecz. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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9. Wolne wnioski i zapytania.   

10. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Iława. 

 

Ad. 1. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje zmian do przedstawionego 

porządku. 

- nie było. 

Za przyjęciem porządku głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Iława. 

Protokół z XXXIV Sesji Rady Gminy Iława został wyłożony do wglądu.  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu? 

Do treści protokołu nie zgłoszono uwag.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Ad. 3. 

Sprawozdanie z działalności Wójta za okres od ostatniej Sesji Rady. 

Sprawozdanie z działalności Wójta za okres od ostatniej Sesji Rady Gminy Iława przedstawił 

Wójt Gminy Iława Pan Krzysztof Harmaciński. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do 

protokołu.  

Ad. 4.  

Interpelacje i zapytania radnych.  

- radny Jan Zieliński – mam pytanie odnośnie dróg, w dniu wczorajszym byłem w Małych 

Dziarnach i mieszkańcy się pytają, bo w tym roku mija termin gwarancji, jest to już trzeci rok 

i jest tragedia a cały czas wykonuje to ta sama Firma i widzę, że robi to bardzo źle. Po roku 

czasu już się rozwala, drugi rok coraz bardziej teraz trzeci a Gmina po okresie gwarancji 

będzie ponosiła koszty. Nie wiem co to za Firma ale Ja to bym takiej firmie podziękował. 

 

Ad. 5. 

Informacje:  

 Ośrodka Zdrowia Rodzina o funkcjonowaniu służby zdrowia na terenie Gminy 

Iława. 

Informację przedstawił Pan Cezary Kosyl – Wiceprezes Ośrodka Zdrowia Rodzina. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji? 

- radny  Krzysztof Zieliński – słyszałem że w ciągu ostatnich trzech lat z Ośrodka Zdrowia w 

Ząbrowie ubyło około 500 pacjentów i stąd moje pytanie i prośba, czy można byłoby tak 

zorganizować pracę w służbie zdrowia Rodzina żeby w Ząbrowie przyjmował chociaż raz w 

ciągu tygodnia młody lekarz. Jest to prośba mieszkańców Ząbrowa. 

- P. Cezary Kosyl – Panie radny, w sytuacja w zatrudnieniu pracowników w służbie zdrowia a 

głównie w grupie lekarzy jest bardzo trudna na terenie całego Kraju. Nawet w naszym 

Ośrodku w którym otwierając nawet ośrodek szkoleniowy specjalizacyjny dla lekarzy 

podstawowej opieki zdrowotnej nadal cały czas mamy trudności z pozyskaniem młodych 

kadr. Wyszkolenie lekarza który mógłby w pełni posiadać uprawnienia specjalizacyjne w 

podstawowej opiece zdrowotnej to jest okres ponad czterech lat. Młodzi lekarze trzymają się 

głównie ośrodków klinicznych. Nawet w naszej Firmie średnia wieku zatrudnionych lekarzy 
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to jest ponad 50 lat. W związku z tym odpowiadając tak jak Pan oczekuje, krótkiej 

odpowiedzi, nie jesteśmy w stanie zapewnić młodego lekarza na terenie filii w Ząbrowie. 

Staramy się objąć pacjentów opieką taką aby wszyscy byli przyjęci i są przyjmowani na 

bieżąco. Natomiast w obecnej sytuacji i na terenie naszego powiatu, województwa i Kraju nie 

jesteśmy w stanie zapewnić młodych kadr. Jeżeli macie Państwo młodych lekarzy czy swoje 

dzieci które kończą studia bardzo chętnie zapraszamy do współpracy. 

- radny Krzysztof Zieliński – wśród osób które ze mną rozmawiały padało nazwisko Pani 

Chlebowskiej mówili o tym, że Pani doktor przyjmowała w naszym Ośrodku Zdrowia. Nie 

chcę podnosić jakiejś nieprzyjemnej atmosfery, nie jest to chęć zadawania złośliwych pytań 

tylko pytano mnie o to czy nie można byłoby zrobić tak aby Pani Chlebowska chociaż jeden 

dzień w tygodniu przyjeżdżała do Ząbrowa, tak jak było to kilka lat temu? 

- P. Cezary Kosyl -  Pani Chlebowska w naszej Firmie oprócz pracy związanej w zakresie 

lekarza podstawowej opieki zdrowotnej z przyjęciami bezpośrednio pacjentów jest także 

osobą która posiada uprawnienia do badań ultrasonograficznych i jest podstawową osobą 

pracowni ultrasonograficznej. W zawiązku z tym jej ilość godzin którą może przeznaczyć na 

przyjęcia pacjentów jest ograniczona i dlatego nie możemy zapewnić przyjazdu jej do 

Ząbrowa, 

- radny Roman Piotrkowski – mam pytanie, rozumiem jest taka sytuacja w Kraju jak jest ale 

jak coś się stanie Pani doktor jest w wieku widomo jakim i też schorowana, taka jest prawda, 

to co się wówczas stanie, ośrodek będzie zamknięty, 

- P. Cezary Kosyl – Panie Przewodniczący, stawia Pan sytuację jakoby pod ścianą. Nie jestem 

w stanie przedstawić panu dobrego rozwiązania bo w tej chwili takim nie dysponujemy. Jeśli 

nie będziemy mieli personelu to nie wiem co będzie z Ośrodkiem Filialnym w Ząbrowie. 

Taka jest rzeczywistość nie tylko w naszej gminie. Chociaż uważam, że w naszej gminie 

pacjenci są dobrze zaopatrzeni, bo rozmawiając z osobami z innych ośrodków to małe ośrodki 

są zamykane gdyż nie ma personelu. Jest to tendencja nie tylko u nas i nie jest to nasza zła 

wola co do zatrudnienia personelu w tym konkretnym przypadku.  

Więcej pytań nie było.  

 

 Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie oceny zasobów 

pomocy społecznej. 

Informację przedstawiła Pani Ewelia Tuchalska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Do przedstawionej informacji 

pytań nie było. 

 

Ad. 6. 

Sprawozdanie Wójta Gminy Iława z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi w roku 2016. 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Harmaciński. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. Pytań nie było. 

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/243/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na 

lata 2017-2025. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXX/243/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na lata 2017-2025. 



4 

 

4 

 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXXV/290/2017 Rady Gminy Iława z dnia 28 kwietnia 2017 r. została 

przyjęta i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

2) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/244/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 

2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2017. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXX/244/2016 Rady Gminy Iława z dnia 21 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Iława na rok 2017. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXXV/291/2017 Rady Gminy Iława z dnia  28 kwietnia 2017 r. została 

przyjęta i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/274/2017 Rady Gminy Iława z dnia 24 lutego 

2017 r. w sprawie opłat za usunięcie drzew i krzewów. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/274/2017 Rady Gminy Iława z dnia 24 lutego 2017 r. w sprawie opłat za usunięcie 

drzew i krzewów. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXXV/292/2017 Rady Gminy Iława z dnia  28 kwietnia 2017 r. została 

przyjęta i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Rudzienice, gminie Iława. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie geodezyjnym Rudzienice, gminie Iława. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXXV/293/2017 Rady Gminy Iława z dnia 28 kwietnia 2017 r. została 

przyjęta i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

5) w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego, w tym 

w szczególności wobec zapowiedzi wprowadzenia dwukadencyjności organów 

wykonawczych gmin, liczonej wstecz. 

- Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego, w tym w szczególności wobec zapowiedzi 

wprowadzenia dwukadencyjności organów wykonawczych gmin, liczonej wstecz. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 
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- radna Izabela Kurek – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, czemu służyć ma ta uchwala? 

- Przewodniczący obrad – już Pani odpowiadam, bardzo chętnie, bardzo mądre i rozsądne 

pytanie. Jestem radnym szóstą kadencję, minęły 23 lata. Powiem Państwu jaka zasada była 

we wszystkich kadencjach. Mieliśmy zawsze taką zasadę, czy my czy wy pytaliście mnie czy 

ja was pytałem kto przynależy do jakiejś partii, organizacji ? – nigdy tego nie było, taką 

mieliśmy we wszystkich kadencjach zasadę. Legitymacje partyjne zostawiamy w płaszczach 

na zewnątrz, tu siadamy i rozwiązujemy nasze problemy społeczne naszej gminy Iława. Przez 

23 lata będąc radnym tak robiliśmy dzięki temu nie mieliśmy nigdy problemów natury 

politycznej w samorządzie. Wiecie Państwo dokładnie, kto się interesuje polityką, jakie są 

plany. Główną zasadą właśnie tego jest rozwalenie tej zasady czyli wybory w samorządach 

upolitycznione, partyjne do samego końca, w gminach nawet do 15 tysięcy. Ja osobiście 

jestem zdecydowanie przeciwny temu. Każdy z Państwa ma jakieś swoje upodobania 

polityczne, coś popiera i dobrze, bo każdy ma swoją głowę, umysł, świadomość. Natomiast 

walczyliśmy w 89 roku były wybory, Ja też do tamtych organizacji należałem i 

wywalczyliśmy to co jest. Uważam, że jest to najlepsze co może być, samorząd lokalny w 

tym kształcie jaki jest, decydują obywatele, weryfikacja jest co cztery lata. Dlatego uważam, 

że jeżeli ma być zrobiona taka zmiana w Polsce niech to będzie zgodnie z prawem, szanujmy 

prawo i uważam że ten nasz apel jest głównie w tym kierunku, żeby nie było polityki na dole. 

Państwo możecie mieć inne zdanie, Ja mam takie. 

- radna Izabela Kurek – zgodzę się z tym co pan powiedział ale to właśnie nasza społeczność 

wybierała te władze i to większość wybrała, to po pierwsze a po drugie czy ma to być 

uchwała a nie w formie apelu, 

- Przewodniczący obrad – samorządy podejmują to w ten sposób, jest to mocna informacja 

dla tych organów które podejmują decyzje, że tu na dole chcemy mieć też jakiś głos, 

- Sekretarz Gminy  – Pan B. Wylot – projekt tej uchwały jest oczywiście formą apelu do 

najwyższych władz państwowych głównie o respektowanie istniejącego prawa a przede 

wszystkim Konstytucji i Europejskiej Karty Samorządu Lokalnego. W tej chwili mówimy o 

zapowiedziach zmian w prawie wyborczym, nic się jeszcze nie stało, ale zapowiedzi są takie 

które budzą niepokój środowisk samorządowych, wszystkich środowisk samorządowych. A te 

zapowiedzi zmian to przede wszystkim, według zapowiedzi, nie będzie komitetów 

wyborczych, wybory będą tylko z list partyjnych czyli zabranie części obywatelom, czy 

większości, w takich gminach jak nasza możliwości wystawiania swoich kandydatów. Druga 

kwestia tj ograniczenie biernego prawa wyborczego dla wójtów, burmistrzów, prezydentów 

którzy są drugą lub więcej kadencji burmistrzami, prezydentami. Prawo wstecz działać nie ma 

prawa, jest to kardynalna zasada wynikająca z konstytucji i o tych zapowiedziach Państwo 

słyszeliście. Reforma samorządowa jest jedną z tych reform która udała się w naszym Kraju i 

teraz słyszy się zapowiedzi jej zepsucia. Jeżeli Państwo wczytacie się w treść projektu tej 

uchwały nie tutaj nic szczególnego, jest tylko apel żeby rządzący rzeczywiście dokonali 

analizy systemowej prawa wyborczego, bo nikt nie kwestionuje że mają prawo do zmiany 

prawa wyborczego, ale niech te zmiany mają taki charakter że nie łamią prawa a przede 

wszystkim musi być to lub powinno być to poddane pod osąd społeczny chociażby w 

referendum ogólnokrajowym. 

- radna Zofia Fota – cały czas nie rozumiemy czy to musi być w formie uchwały, bo to jest 

może bardziej w formie apelu może w jakiejś innej formie? 

- Sekretarz Gminy – P. B. Wylot – rada gminy podejmuje uchwały, podejmuje decyzje, czy 

przyjmuje stanowiska w formie uchwał. Forma ta jest jak najbardziej dopuszczalna. 

- radna Izabela Kurek – to w takim razie Ja jako radna i sadzę że jako rada gminy ubolewam 

nad tym że takiego apelu nie wystosowaliśmy do reformy oświaty, mieliśmy taką możliwość, 

proponowałam i nic nie zrobiliśmy w tej kwestii, 
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- Przewodniczący obrad – nie przypominam sobie takiej mocnej propozycji, ale ma Pani 

rację, zgadzam się z Panią w 100 % że było to za późno. Podejrzewam, że w tej chwili 

odnośnie reformy oświaty bylibyśmy w innym miejscu. Było to zdecydowanie za późno 

zrobione. 

- radny Krzysztof Zieliński – nie można tych dwóch kwestii porównywać, oświata ma swoje 

związki zawodowe i to one przespały a nie Rada Gminy Iława, która nie ma swoich 

związków zawodowych. Nie widzę jakichkolwiek poza ambicjonalnymi rzeczami dlaczego 

nie ma być uchwały. Uchwała to jest uchwała a apel to jestem taki malutki. My nie chcemy 

zmiany, my chcemy o tym wyraźnie powiedzieć wszystkim i dlatego jestem za, 

- radna Izabela Kurek – jest Pan Przewodniczącym Komisji Oświaty i mówi pan co my 

moglibyśmy zrobić, Ja jako członek tej komisji uważam, że powinien to być nasz głos, taki 

powinien być nas głos,  

- radny Krzysztof Zieliński – moja prośba jest taka, o więcej taktu, 

- radny Jan Zieliński – my nie powinniśmy w ogóle się tym zajmować, jest to moje osobiste 

zdanie, przez całe życie nie należałem do żadnej partii politycznej, związków zawodowych i 

teraz ma mnie ktoś uczyć demokracji, nie wychodźmy przed szereg moim zdaniem. Takie 

uchwały to nie bardzo, są władze jest Sejm, niech Sejm zadecyduje my żeśmy wybierali 

swoich przedstawicieli do Sejmu i niech oni o nas zadecydują a nie jakieś uchwały, 

- radny Zenon Łęgowski – dużo nie powiem na ten temat bo kolega mnie wyprzedził, Ja to 

bym był za tym, że jeżeli ktoś chce się bronić to może utworzy jakiś komitet i przez niego coś 

zrobi a nie przez radę gminy, przed czym my mamy się bronić, czego my się boimy? Co 

niektórzy może się boją, ja wiem i to rozumiem, 

-  Przewodniczący obrad – Panie radny czy Pan słuchał co mówiłem długo i uważam, że 

odpowiedziałem Panu w 200 % przed czy się bronimy, 

- P. Wójt – proszę Państwa, z jednej strony mówicie o rzeczach gdzie powinniśmy się bronić 

tak jak powiedziała radna Kurek w kwestii oświaty i ma rację bo niektóre rzeczy przespano. 

Nie tyle przez samorządy co przez związki zawodowe i my też mamy teraz przespać kolejną 

rzecz. Rada Gminy jest od tego żeby podejmowała stanowiska kwestiach kiedy jest 

zagrożenie demokracji. Proszę państwa, nie może być tak, że jeżeli daliśmy komuś 

demokracje i ma decydować mieszkaniec gminy, powiatu, województwa czy Kraju w 

wolnych wyborach i wybiera sobie a z drugiej strony nałożenie na kogoś kierat który ma 

postawić że tylko taki i w ten sposób można dokonywać działań. Po to my właśnie jesteśmy 

żebyśmy reagowali. I proszę zwrócić uwagę, projekt tej uchwały nie nakazuje nikomu 

jakichkolwiek zasad tylko apelujemy, że proszę nie łamać tej demokracji prawa konstytucji, 

tylko proszę zwrócić uwagę na to, że my mamy prawo wyborcze, być wybierani i wybierać i 

w tym kontekście samorządy podejmują uchwały. Proszę zwrócić uwagę, w naszej uchwale 

nie kwestionujemy możliwości zmiany ordynacji wyborczej, tylko niech odbędzie się to 

normalną drogą konsultacji społecznej i aprobaty społecznej i w tym kontekście to idzie a nie 

że my chcemy komuś cokolwiek narzucać. Proszę Państwa, projekt tej uchwały jest bardzo 

delikatny i nie czekajmy aż będzie to samo co z oświatą. 

- Przewodniczący obrad – odnośnie funkcjonowania samorządu od 1989 roku nie ukrywam że 

pewne sprawy powinny być poprawione, nie kwestionuje tego, tylko niech stanie się to w 

sposób demokratyczny, normalny. Każdy podejmuje decyzje jak uważa w swojej 

świadomości. 

Więcej pytań nie było. 

Za przyjęciem głosowało radnych 9, przeciw 0, wstrzymało się 3. 

Uchwała Nr XXXV/294/2017 Rady Gminy Iława z dnia 28 kwietnia 2017 r. została 

przyjęta i stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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Ad. 8. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy Pan Krzysztof Harmaciński. 

- P. Wójt – zgadzam się kolego radny z tobą, mamy duże obiekcje. Po pierwszym roku 

widzieliśmy, że wykonanie tego typu dróg jest nie do końca takie jak byśmy sobie życzyli. 

Tylko należy pamiętać, iż obowiązuje nas ustawa o zamówieniach publicznych i nie ma 

możliwości że Wójt czy Rada Gminy wybierze sobie kogo chce. Oczywistym jest, że Firma 

ma wykonywać to solidnie, dokładnie. Przez okres tych dwóch, trzech ostatnich lat mamy 

bardzo duże uwagi ze strony nie tylko radnych ale także i sołtysów, którzy zgłaszają i mówią 

o tym, że tego typu wykonanie usługi jest nieodpowiednie i zgadzam się z tym w pełni. 

Dlatego też jak Państwo pamiętacie od roku ubiegłego bardzo mocno zastanawialiśmy się jak 

rozwiązać temat uproszczonego utwardzenia dróg na terenie gminy Iława żeby nie wchodzić 

na podbudowę betonową, która nie do końca się sprawdziła. Weszliśmy na układ podbudowy 

z klińca i powinno to dawać lepsze gwarancje. Dlatego proszę radnych i sołtysów, kiedy będą 

robione naprawy gwarancyjne w tym roku, bo niektóre drogi już tracą gwarancje, żebyście 

Państwo zwrócili szczególną uwagę i informowali nas o tym jak te roboty gwarancyjne są 

wykonywane. Bo my na pewno tej Firmie nie odpuścimy.  

 

Ad.9. 

Wolne wnioski i zapytania. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radny Roman Piotrkowski – nawiązał do budowy dróg, jeżeli budujemy drogę to nie 

wyobrażam sobie aby nie wykonywać odpływu i na to Panie Wójcie należy uczulić 

pracowników, jestem w stanie podać kilka takich miejsc. Woda musi być odprowadzona, 

- radny Jan Zieliński – zaczyna się remont dróg gruntowych i jest to wykonywane niedbale, 

- P. Wójt – proszę na bieżąco zgłaszać takie przypadki do mnie lub do Kierownika Portjanki. 

Referat jest po rozmowie, pracownicy dokładnie widzą o co chodzi, ma to być skontrolowane 

i jeżeli zgłoszone zostaną konkretne nieprawidłowości w wykonaniu faktury zostaną 

wstrzymane i w najbliższym czasie dojdzie do spotkania z Firmą wykonującą te usługi i 

zagrozimy zerwaniem umowy po wyborze kolejnego operatora na równiarkę. Ale jeszcze raz 

bardzo proszę na bieżąco informować o takich przypadkach. Nawiązując do wypowiedzi Pana 

Przewodniczącego uczulam wszystkich, iż nie może być tak, że mamy przygotowany zakres 

prac na danej drodze a nie jest uwzględnione odwodnienie, jest to niedopuszczalne. Nie 

można marnować publicznych pieniędzy i Ja na to nie pozwolę,   

- radny Mariusz Jajkowski – w związku z obecnością radnego powiatowego Pana Wiesława 

Musiała, zgłosił konieczność naprawy drogi powiatowej na Karaś która jest w bardzo złym 

stanie oraz dokonać wizji remontowanej drogi Iława-Wikielec, której kończy się okres 

gwarancyjny. 

Więcej wniosków ani zapytań nie było. 

  

Ad.10. 

Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy Iława. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXV Sesji Rady Gminy Iława, 

Przewodniczący Rady o godzinie 10
25 

ogłosił XXXV Sesję Rady Gminy Iława za zamkniętą 

życząc wszystkim miłego dnia oraz zaprosił na wszystkie imprezy które odbywają się na 

terenie Gminy Iława. 

Protokołowała                                                                                Przewodniczył 

Grażyna Lignowska                                                               Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                     Roman Piotrkowski 
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